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88498433سرويس  اقتصادي

اولاد آدم

 هر جا بخور بخور بخور است
 بعدش بپر بپر است!

حالا قصه ضرب المثل »ما از خيك دس��ت برداش��تيم خيك از ما دست 
بر نمي داره« اس��ت. اولاد آدم هرچ��ه گوش هايش را مي گي��رد كه ديگر 
چيزي نشود و بگويد ان شاء الله گربه بوده است، باز هم مي آيند و اولاد آدم 
را وسوسه مي كنند تا چيز بنويسد! از قديم گفته اند كه جلو آب رودخانه را 
مي توان گرفت اما جلو حرف مردم را نمي شود! يعني بي هيچ كه نمي شود 
و الا اين همه حرف و حديث كه يكهو سر بلند نمي كند! حتماً خبري بوده 

يا هست يا خواهد بود!
نگوييد كه باز چه شده و كدام خرس را به جاي خيك در آب گرفته ايم كه 
حالا او ما را ول نمي كند و ما را دارد با خ��ودش و با آب مي برد به جايي كه 
ديگر نه راه پيش باشد و نه راه پس؟ همين الساعه اولاد آدم براي شما كشف 
حجاب مي كند تا ببينيد كه اگر نمي كرد بهتر بوده و حالا اگر نگذاريد كه 

كار از كار بگذرد، بهترتر مي شود و... 
اصلًا بگذاريد برايتان مثال بزنم! مثلًا يكي از مواردش همين مجله معروف 
فورچون است كه اعلام كرده در حالي سال گذشته ايرباس از تصميم براي 
كاهش توليد برخي مدل ه��اي هواپيما از جمله م��دل ۳۳۰ خبر داد كه 
سفارش ايران جان تازه اي به اين شركت بخشيد و بعد از آن ايرباس اعلام 
كرد توليد خود را افزايش مي دهد. حالا اينكه ما داريم تنفس دهان به دهان 
مي دهيم و احياي قلبي را در مسير پويايي رشد اقتصادي خود به ديگران 
تجويز مي كنيم، چه ايرادي دارد كه خارجي ها شاكي شده اند! به همه هم 
كه مي رسد به بوئينگي ها هم كه حال مي دهيم. تازه به خود داخلي ها هم! 
)  يك سفره اي پهن شده و يك لقمه نان و پنير هست كه با هم مي خوريم و 

بعدش هم يك چرت خرسكي بزنيد ضرر نمي كنيد!(
نگوييد كه با خريد ايرباس به داخلي ها ديگر چگونه حال داده ايم؟ يعني از 
كي تا به حال به داخلي ها حال داده ايم كه اين بار دوش باشد؟ ) البته علماي 
علم لغت، داخلي را بر دو بخش تقسيم كرده اند. يك قسمت مردم هستند و 
قسمت ديگر غير مردم! اولاد آدم همين جا بشارت بدهد كه ما الان با مردم 
كاري نداريم. يعن��ي مردم هم با ما كاري ندارند. پ��س منظور از داخلي ها 

همان غير مردم است!(
مي گوييد كه اينقدر فلس��فه نچينم و بگويم كه در ماجراي خريد طياره، 
چگونه به داخلي ها حال داده ايم! الان برايتان في الفور مي گويم؛ في المثل 
يك موردش را عضو كميسيون اقتصادي مجلس گفته است پس چرا من 
بگويم؟ يعني از شواهد امر معلوم است كه هر جا بپر بپر است، قبلش بخور 
بخور است! يا هر جا بخور بخور است، بعدش بپر بپر است! همين خاوري 
مگر نخورد و نپريد؟ همين... اصلاً ولش كنيد مگر ما بخيليم! نوش جانشان. 
گوشت بشود به تنشان. بگذاريد ببينيم عضو كميسيون اقتصادي مجلس 

چه گفته؟
اين نماينده مجلس از ارائه مس��تندات دلالي خريد ۱۱۸ فروند ايرباس به 
رئيس جمهوري براي برخورد با آن خبر داده. او با اش��اره به دلالي صورت 
گرفته در بحث خريد ۱۱۸ فروند هواپيماي ايرباس، اظهار كرده: مستندات 
دلالي هواپيماهاي ايرباس را تقدي��م مي كنيم و از آقاي رئيس جمهور هم 
مي خواهيم وقتي را براي اين مس��ئله بگذارد تا آنچه را اظهار كرده ايم در 
اختيار آنها قرار دهيم. براي اين ك��ه اگر اراده براي مبارزه با مفاس��د و به 
خصوص دلالي هايي كه پورسانت گرفته مي شود، وجود داشته باشد همه 
اس��ناد در اختيار آنها باش��د. در اولين فرصت كه امكانش باشد اين كار را 

انجام خواهيم داد. 
حالا آخوندي بيايد و بگويد كه معامله خريد هواپيما كاملًا به صورت شفاف 
انجام شده است وهيچ دلال و واس��طه اي وارد اين معامله نشده و ما اعلام 
كرديم كه در اين معامله حتي يك ريال نبايد بابت واس��طه گري پرداخت 
شود كه اين يكي از افتخارات ما است. )البته اولاد آدم مي داند كه وقتي وزير 
مي گويد نبايد يك ريال هم بابت واسطه گري داده شود! همه مي روند و يورو 

و دلار مي دهند و مي گيرند تا حرف وزير زمين انداخته نشود(!
فكرش را بكنيد با اين اوص��اف، حالا آخوندي بيايد و بگويد كه ش��ركت 
ايران اير بايد در سطح جهاني سهام داد و ستد كند و سهامش در بازارهاي 
جهاني عرضه شود و به صورت بين المللي خصوصي سازي آن انجام گيرد. 
)اولاد آدم بميرد كه اين خصوصي سازي هم دارد مثل آن خصوصي سازي 
مي ش��ود. آنجا دولتي ها به دولتي ها مي فروختند. حالا باي��د ديد در اين 

خصوصي سازي جاي بخش خصوصي را چه كسي مي خواهد پر كند؟(
اولاد آدم براي اينكه اول هفته جوگير نشويد، ماجراي پورسانت را لاپوشاني 
مي كند تا آبها كه از آس��ياب افتاد، ببيند كجاي كار هس��تيم؟ هميش��ه 

همينطور است. حرف زياد است اما.... 

 واكنش به واردات گوشت قرمز روسي
رئيس هيئت مدي�ره انجم�ن صنف�ي گاوداران با بي�ان اينكه ما 
خواس�تار ش�ديم مس�ئولان دولت�ي مان�ع واردات گوش�ت 
قرم�ز از روس�يه ش�وند گف�ت: كمب�ودي در اي�ن زمين�ه 
نداري�م و حت�ي دام�داران ب�ا م�ازاد تولي�د مواج�ه هس�تند. 
سيد احمد مقدس��ي در گفت وگو با مهر و در واكنش به مباحث مطرح 
شده مبني بر احتمال واردات گوشت قرمز از روسيه، اظهارداشت: اين 

مسئله اي بسيار نگران كننده است و ما به آن اعتراض كرده ايم. 
وي با بيان اينكه قرار بود ايران به روسيه لبنيات صادر كند، اضافه كرد: 
اما اكنون در شرايطي قرار گرفته ايم كه بحث واردات گوشت قرمز از اين 
كشور مطرح شده است.  رئيس هيئت مديره انجمن صنفي گاوداران با 
اشاره به اينكه هنوز اتفاق خاصي رخ نداده و وارداتي انجام نشده است، 
افزود: فعلًا همه چيز در حد حرف است اما ما اعتراض كرده و خواستار 

آن شديم كه مسئولان دولتي مانع اين كار شوند.  

 وجود 1600 قانون مزاحم
 در تجارت كشور

رئي�س كنفدراس�يون ص�ادرات عن�وان ك�رد در ح�ال حاض�ر 
بي�ش از 1600 قان�ون مزاح�م در تج�ارت كش�ور وج�ود دارد 
كه ب�ه نظر مي رس�د ب�ا توج�ه ب�ه مجموع�ه ش�رايط اقتصادي 
كش�ور، اولويت اصل�ي مجل�س آين�ده باي�د اقتصادي باش�د. 
 به گزارش ايسنا، محمد لاهوتي درباره اهميت بعد اقتصادي مجلس 
آينده و اينكه نمايندگاني كه قرار اس��ت ب��راي دهمين دوره مجلس 
شوراي اسلامي انتخاب شوند بايد چه ويژگي هايي به لحاظ اقتصادي 
داشته باش��ند، اظهار كرد: با توجه به اينكه مجلس از جايگاه تقنيني 
برخوردار است در تسهيل كردن روابط اقتصادي و روان سازي اقتصاد 

كشور، نقش مهم و مؤثري مي تواند داشته باشد. 
وي ادامه داد: وجود بيش از ۱6۰۰ قانون مزاحم در تجارت كشور نشان 
مي دهد كه ما با تورم قوانين مواجه هستيم؛ قوانيني كه بعضاً در تضاد و 

تقابل با يكديگر قرار دارند. 
لاهوتي عنوان كرد: با توجه به تكليف برنامه چهارم و پنجم توسعه كه 
يكي از بندهاي آن ساماندهي قوانين تجاري است و اينكه هيچ كدام از 
دولت ها اين بند را اجرا نكرده اند، به نظر مي رسد مجلس جديد مي تواند 
مجدداً اين كار را مد نظر قرار دهد و از دولت بخواهد آن را اجرا كند تا 

حداقل قوانين تجاري مان با كشور هاي پيرامون  مساوي باشد. 
اين عضو هيئت نمايندگان ات��اق بازرگاني تهران با بيان اينكه در حال 
حاضر شرايط سختي از جنبه قوانين براي س��رمايه گذاري خارجي و 
ثبت يك ش��ركت وجود دارد، تصريح ك��رد: همان گونه  كه به مجلس 
سياسي نياز است مجلس بايد مباحث اقتصادي، فرهنگي و اجتماعي 
را هم مدنظر قرار دهد و به تمام وظاي��ف حاكميتي كه در اختيار دارد 
توجه داشته باشد.  وي ادامه داد: با توجه به شرايط اقتصادي كشور به 
نظر مي رسد اولويت اول براي مجلس دهم بايد مسائل اقتصادي باشد. 
مطمئناً افرادي كه ب��ه لحاظ تئوري و عملي با اقتصاد آش��نايي دارند 
مي توانند بهتر از ديگران براي رفع مشكلات اقتصادي پيشنهاد دهند. 

نيازي به واردات نارنگي نيست
مديرعام�ل اتحادي�ه باغ�داران مازندران ب�ا بيان اينك�ه حدود 
200 ه�زار ت�ن پرتق�ال در انباره�اي كش�ور وج�ود دارد، اظهار 
داش�ت: ب�ه غي�ر از پرتق�ال، س�يب و كي�وي ب�ه ان�دازه كافي 
در انباره�ا موجود اس�ت و هيچ نيازي ب�ه واردات ميوه نيس�ت. 
محمدرضا شعباني مديرعامل اتحاديه باغداران مازندران در گفت وگو با 
فارس، با اشاره به توليد خوب مركبات در سال جاري، گفت: بيش از نياز 
مصرفي، پرتقال در انبارهاي اس��تان مازندران و ساير استان ها موجود 
است و امسال هيچ مشكلي براي تأمين پرتقال شب عيد وجود ندارد. 

وي با بيان اينكه پرتقال والنسياي جنوب به زودي به بازار مي آيد، افزود: 
با برداش��ت پرتقال جنوب، در اواخر اسفند و اوايل بهار، بخش ديگري 
پرتقال به زودي وارد بازار مي ش��ود.  ش��عباني تصريح كرد: با توجه به 
فراواني پرتقال، اين محصول به قيمت ح��دود 25۰۰ تا ۳5۰۰ تومان 
امسال به مصرف كننده عرضه ش��د و پيش بيني مي شود شب عيد هم 

اين ميوه با همين قيمت عرضه شود. 
مديرعامل اتحاديه باغداران مازندران با بيان اينكه نياز مصرفي پرتقال 
كشور در ش��ب عيد حدود ۱۳۰ هزار تن اس��ت، تصريح كرد: در حال 
حاضر حدود 2۰۰ هزار تن پرتقال در سردخانه هاي كشور موجود است 
و ۳۰ هزار تن پرتقال هم توسط وزارت جهاد كشاورزي براي تنظيم بازار 

شب عيد ذخيره شده كه در صورت نياز وارد بازار مي شود. 
وي بيان داش��ت: با توجه به ذخيره كافي سيب، پرتقال و كيوي، هيچ 
نيازي به واردات ميوه نيست.  شعباني بابيان اينكه فصل برداشت نارنگي 
به پايان رسيده اس��ت، گفت: اين موضوع دليلي براي واردات نارنگي 
نيست؛ چراكه به حد كافي س��اير ميوه ها موجود است و مي توان سبد 

ميوه شب عيد را با ساير مركبات كه به وفور وجود دارد، پر كرد. 
مديرعامل اتحاديه باغداران مازندران با بيان اينكه از واردات مركبات 
بايد به صورت جدي خودداري شود، اظهار داش��ت: واردات، ضربه به 
توليد داخلي و اشتغال اس��ت، علاوه بر آن انواع آفت همراه ميوه وارد 
كشور مي شود.  وي افزود: توليد مركبات كشور امسال 5۰ درصد نسبت 
به سال 9۳، افزايش داشت، به طوري كه سال گذشته حدود يك ميليون 
و 25۰ هزار تن پرتقال توليد شد و امس��ال توليد اين ميوه به حدود 2 

ميليون و 4۰۰ هزار تن رسيد. 
 

 تابستاني سخت در راه است
مديرعام�ل ش�ركت آب منطق�ه اي ته�ران گف�ت: ب�ا توج�ه به 
اين ك�ه مي�زان بارندگي ه�ا در س�ال 1394 مطل�وب نب�وده، 
پيش بين�ي مي ش�ود ك�ه اگ�ر وضعي�ت ب�ه همي�ن مي�زان 
پي�ش ب�رود، تابس�تان س�ختي را در پي�ش خواهي�م داش�ت. 
خسرو ارتقايي در گفت وگو با ايسنا، در خصوص ميزان بارندگي ها اظهار 
كرد: از اول مهرماه تاكنون ۱45 ميلي متر بارندگي داشته ايم كه از متوسط 
بارندگي ها در درازمدت هش��ت درصد عقب افتاده ايم.  وي با بيان اين كه 
وضعيت بارندگي ها نسبت به پارسال بهتر بوده است، تأكيد كرد: عملًا در 
بهمن ماه ميزان بارندگي ها با كاهش روبه رو بوده و اين در حالي است كه 
بايد 4۰ درصد بارندگي ها در فصل زمس��تان ص��ورت بگيرد.  مديرعامل 
ش��ركت آب منطقه اي تهران با ابراز اميدواري از اين كه اسفند ماه و فصل 
بهار بتواند جبران كننده اين وضعيت باشد، تصريح كرد: در غير اين صورت 
س��ال خوبي از نظر ميزان ذخاير آبي نخواهيم داش��ت.  به گفته ارتقايي، 
براساس پيش بيني هاي سازمان هواشناسي بايد وضعيت بارندگي ها نرمال 
مي بود، اما ميزان دما از آنچه كه انتظار مي رفت بيشتر افزايش يافت.  وي 
با بيان اين كه اين مسئله به معناي افزايش مصرف و نياز به آب آشاميدني 
و همچنين ساير مصارف آبي است، خاطرنشان كرد: براساس پيش بيني ها 
اگر ش��رايط به همين منوال پيش برود نياز آبي نس��بت به سال گذشته 

افزايش پيدا مي كند و مشكلات زيادي در اين راستا به وجود مي آيد. 

 خبرهاي تازه
 براي  سپرده گذاران ثامن الحجج

س�قف مبال�غ قاب�ل پرداخ�ت ب�ه س�پرده گذاران تعاون�ي 
پاي�ان س�ال ج�اري  از  ت�ا قب�ل  ثامن الحج�ج  اعتب�اري 
بي�ن 1۵ ت�ا 20 ميلي�ون توم�ان افزاي�ش خواه�د ياف�ت. 
به گزارش ايسنا، در ادامه پرداخت وجوه س��پرده گذاران تعاوني اعتباري 
ثامن الحجج كه از دهه فجر از س��وي بانك پارس��يان ش��روع شده است، 
س��قف مبالغ قابل پرداخت به س��پرده گذاران افزايش مي يابد.  بر اساس 
آنچه كه طبق دس��تورالعمل بانك مركزي در دس��تور كار بانك پارسيان 
قرار گرفت، قرار بر تعيين تكليف س��پرده گذاران خرد و تا سقف سه، پنج 
و ۱۰ ميليون تومان بود كه البته اين روند هم از ۱۳ بهمن ماه و بر اس��اس 
زمانبندي و شماره كارت ملي سپرده گذاران آغاز شد.  اما در ادامه و براي 
تسريع پرداخت وجوه و تعيين تكليف سپرده گذاران به تدريج زمانبندي 
براي سپرده هاي تا ۳ ميليون تومان برداشته و زمان پرداخت وجوه تا ۱۰ 
ميليون تومان هم به دوره اي زودتر از موعد ابتدايي تغيير كرد.  اين در حالي 
است كه بانك مركزي در تازه ترين اطلاعيه خود از تغييرات جديدي خبر 
داده است. آنطور كه پيش تر نيز مدير عامل بانك پارسيان اعلام كرده بود، 
تا قبل از پايان سال جاري سقف هاي تسويه و پرداخت حساب ها افزايش 
خواهد يافت.  بر اين اس��اس به منظور تسريع در فرآيند بازپرداخت وجوه 
سپرده گذاران تعاوني اعتبار ثامن الحجج، مقرر شده است طي هفته  آينده 
و در چارچوب ش��يوه نامه بانك مركزي و برنامه زمانبندي اعلام شده در 
اطلاعيه بانك عامل، سقف مبالغ قابل پرداخت به ۱5 تا 2۰ ميليون تومان 

خواهد رسيد. 
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  در ح�ال حاض�ر كارخانه ه�اي ف�ولادي ب�ا كمت�ر از نص�ف 
ظرفي�ت خ�ود فع�ال هس�تند و تولي�د ف�ولاد كش�ور 
ط�ي امس�ال ح�دود 30 درص�د كاه�ش داش�ته اس�ت. 
محمدرضا رحيمي زاده عضو انجمن فولاد در گفت  وگو با فارس، اظهار 
داشت: ركود باعث تضعيف كارخانه ها و افزايش بدهي آنها شده كه 

اين مسئله در سال هاي آينده تأثير نامطلوبي خواهد داشت. 
وي با بيان اينكه امس��ال يكي از بدترين س��ال هاي صنعت فولاد 
بعد از سال هاي 2۰۰7 و 2۰۰۸ بوده اس��ت، گفت: يكي از بدترين 
اتفاقات صنعت فولاد در سال  جاري اين بود كه بسياري از واحدهاي 

توليدكننده شمش فولاد از چرخه توليد خارج شدند. 
وي تصريح كرد: در سال جاري با وجود اينكه واردات زيادي در زمينه 
شمش فولاد صورت نگرفت ، اما ركود باعث شد تا انباشت واحدهاي 

داخلي توليدكننده شمش فولاد افزايش يابد. 

به گفته رحيم��ي زاده، در حال حاضر برخ��ي كارخانه هاي فولاد، 
توليدات خود را با ضمانت نامه 9 ماهه به فروش مي رسانند كه نشان 
مي دهد، تقاضا در بازار براي محصولات نهايي و كارخانه هاي نوردي 
پايين اس��ت.  وي با بيان اينكه ركود ش��ديد در اجراي طرح هاي 
عمراني باعث ش��ده تا تقاضايي براي خريد توليدات صنعت فولاد 
وجود نداشته باشد، اظهار داشت: تجار پول خود را وارد خريدهاي 
عمده از كارخانه هاي فولاد نمي كنند و اين مس��ئله باعث ش��ده تا 

گردش مالي صنعت نيز كند شود. 
وي با اش��اره به فعاليت كارخانه هاي فولادي با كمتر از 5۰ درصد 
ظرفيت خود، گفت: كشور چين به دنبال گرفتن بازارهاي جهاني 
فولاد است، به  طوري  كه بازار عراق كه تا 5 ماه پيش بازار مناسبي 
براي توليدات فولادي ايران بود، در حال حاضر نصيب چيني ها شده 
و محصولات فولادي چين با ش��رايط مالي و كيفيت مناسب وارد 

بازار عراق مي شود. 
عضو انجمن فولاد ادامه داد: بازار تركيه نيز چنين وضعيتي دارد و در 
حال حاضر صادرات فولاد ايران با مشكل روبه رو است كه در چنين 

شرايطي امكان يوزانس براي صادرات كالا نيز وجود ندارد. 
وي تصريح كرد: گش��ايش خط اعتباري LC از طريق هند و چين 
صورت مي گيرد، اما براي كشورهاي اروپايي موردي را نداشته ايم. 

وي در ادامه به دولت پيشنهاد كرد، با حمايت توليدكنندگان از محل 
سود بانكي تس��هيلات باعث رونق بخش توليد شود و هزينه اي كه 
بايد به  عنوان حقوق كارگران اخراجي پرداخت ش��ود، به صنعت و 
كارخانه ها اختصاص يابد، تا از اخراج كارگران نيز جلوگيري شود. 

رحيمي زاده افزود: اگر دولت براي صادركنن��دگان از محل تنزيل 
اسناد، ش��رايط مناس��بي را فراهم كند، يك مش��وق براي تقويت 

صادرات خواهد بود.

كشورهايي كه بازار فولاد را از ايران گرفتند
   خبر 

در مهر امسال در كل كشور 
77 هزار و 4۵3 ق�رارداد به 
ثبت رس�يد، همچني�ن در 
آبان 81 هزار قرارداد، در آذر 
8۵ ه�زار ق�رارداد، دي 107 
هزار قرارداد و در بهمن 106 
هزار قرارداد به ثبت رس�يد 
كه س�ير صعودي را نش�ان 
مي دهد، اما باز هم به مفهوم 
شكست وضعيت ركود نيست

رئيس اتحاديه مش�اوران املاك، ركود فعلي 
مسكن را در 30 سال گذشته بي سابقه عنوان 
كرد و گفت: اگر ركود فعلي ادامه يابد، به سمت 
ورشكستگي بازار مس�كن، اضمحلال صنعت 
مس�كن و از دس�ت رفتن 1200 ش�غل حركت 
خواهي�م ك�رد. اين اظه�ارات در حال�ي بيان 
مي ش�ود كه وزير راه و شهرسازي سال آينده 
را سال رونق مسكن معرفي كرد، در اين ميان 
تازه ترين گزارش بانك مركزي نشان مي دهد 
كه عم�ده معاملات مس�كن گ�رد واحدهاي 
ارزان قيم�ت و كوچك ش�كل گرفته اس�ت. 
به گزارش »ج��وان« كاهش س��رمايه گذاري در 
بخش مس��كن و ريزش پروانه ها ي صادر ش��ده 
ساختماني نش��ان مي دهد كه در دولت يازدهم 
مسكن مورد نياز كه سالانه در حدود يك ميليون 
واحد مسكوني ارزيابي شده است، توليد نشده و 
همين عقب ماندگي در توليد اين نگراني را ايجاد 
كرده است كه زمينه براي رشد مجدد قيمت در 
بخش مسكن در سال هاي آتي فراهم آمده است. 
رئيس اتحاديه مشاوران املاك تأكيد كرد: وضعيت 
بازار مسكن در شرايط فعلي با توجه به نياز سالانه 
يك ميليون خانه در كشور و از طرفي كاهش 54 
درصدي پروانه  س��اختماني، به گونه اي است كه 

عرضه و تقاضا در حالت تعادل قرار ندارد. 
  ورشكستگي صنعت مسكن 

حسام عقبايي گفت: صنعت مس��كن مادر است 

و ۳۰۰ صنعت را با خود به هم��راه دارد و به نوعي 
لكوموتيو اقتصاد است، بنابراين بايد اذعان كرد كه 
اگر ركود فعلي كه در ۳۰ سال گذشته در مسكن 
بي س��ابقه بوده، ادامه يابد، به سمت ورشكستگي 

صنعت مسكن خواهد رفت. 
  شغل هايي كه به باد مي رود

عقبايي ادامه داد: ورشكستگي بازار مسكن باعث 
اضمحلال صنعت مسكن و از دست رفتن ۱2۰۰ 
نوع ش��غل در اين صنف خواهد ش��د.  وي با بيان 
اينكه طي سال هاي گذشته متأسفانه زير ساخت ها 
و برنامه ه��اي جامع��ي در بخش مس��كن وجود 
نداشته اس��ت، گفت: در مهر امسال در كل كشور 
77 هزار و 45۳ قرارداد به ثبت رس��يد، همچنين 
در آبان ۸۱ هزار قرارداد، در آذر ۸5 هزار قرارداد، 
دي ۱۰7 هزار قرارداد و در بهمن ۱۰6 هزار قرارداد 
به ثبت رسيد كه س��ير صعودي را نشان مي دهد، 
اما باز هم به مفهوم شكست وضعيت ركود نيست.  
رئيس اتحاديه مش��اوران املاك رق��م معاملات 
مس��كن ش��هر تهران را صعودي دانست و گفت: 
وضعيت بازار مس��كن تا پايان سال تغييري ندارد 
و در نيمه اول سال آينده هم شاهد تغيير خاصي 
نخواهيم بود، اما ممكن اس��ت، افزايش معاملات 

وجود داشته باشد. 
  آخوندي: به رو نق نزديكيم

از سوي ديگر در ش��رايطي كه كليه شاخص هاي 
بخش مسكن در مقايسه با دوره رونق مسكن در 

وضعيت نامطلوبي قرار دارند وزير راه و شهرسازي 
با بيان اينكه سال آينده سال رونق مسكن خواهد 
بود گف��ت: مجلس دهم هم��راه با دول��ت براي 
اجراي پروژه هاي بزرگ باش��د.  عباس آخوندي 
وزير راه و شهرس��ازي با بيان اينكه ب��ا توجه به 
مس��ائل پس��ابرجام پروژه هاي بزرگي با حضور 
مردم كلي��د خواهد خورد گف��ت: پروژه هايي در 
خصوص نوسازي ناوگان هوايي، ريلي و جاده اي 
كليد خواهد خورد و با توجه به توسعه طرح هاي 
پس انداز مسكن س��ال آينده ش��اهد رونق بازار 

مسكن خواهيم بود. 
  رش�د ۵/6 درص�دي تع�داد معام�لات 

آپارتمان در تهران
از س��وي ديگر تع��داد معام��لات آپارتمان هاي 

مس��كوني ش��هر تهران در بهمن ماه سال ۱۳94 
به ۱64۳4 واحد مس��كوني رس��يد كه نسبت به 
ماه قبل و ماه مشابه سال قبل به ترتيب به ميزان 
۰/7 و 5/6 درصد افزايش نشان مي دهد.  گزارش 
تحولات بازار مسكن شهر تهران در بهمن ماه سال 
۱۳94كه برگرفته از آمارهاي خام س��امانه ثبت 
معاملات املاك و مستغلات كشور است، همچنين 
نش��ان مي دهد كه در ماه مورد گزارش متوس��ط 
قيمت خريد و فروش يك متر مربع زير بناي واحد 
مسكوني معامله شده از طريق بنگاه هاي معاملات 
ملكي شهر تهران ۳9/2 ميليون ريال بود كه نسبت 
به ماه قبل ۳ درصد افزايش و نسبت به ماه مشابه 

سال قبل با يك درصد كاهش همراه بوده است. 
  كاهش قدرت خريد مردم 

گفتني اس��ت در بهمن ماه توزي��ع فراواني تعداد 
واحدهاي مسكوني معامله شده بر حسب ارزش 
هر واحد حاكي از آن است كه در ميان دامنه هاي 
قيمتي مورد بررسي، واحدهاي مسكوني با ارزش 
۱۰۰ تا ۱۳۰ ميليون تومان با سهم ۱۰/5 درصد 
بيشترين س��هم از معاملات را به خود اختصاص 
داده ان��د.  واحده��اي داراي ارزش ۱۳۰ تا ۱6۰ 
ميليون تومان و ۱6۰ ت��ا ۱9۰ ميليون تومان نيز 
به ترتيب با اختصاص سهم ۱۰/۳ و 9 درصدي در 

رتبه هاي بعدي قرار گرفته اند. 
  واحدهاي نقلی در اولويت معاملات

اين گزارش نش��ان مي دهد در ماه گذشته حدود 
46/4 درصد از معاملات به واحدهاي مسكوني با 
ارزش كمتر از 22۰ ميليون اختصاص داش��ته و 
6/۱ درصد از واحدهاي معامله ش��ده نيز ارزشي 
بيش از 9۸۰ ميليون تومان داشته اند.  همچنين 
توزيع فراواني تعداد واحدهاي مس��كوني معامله 
شده بر حسب سطح زيربناي هر واحد مسكوني 
در اين ماه نش��ان مي دهد كه بيش��ترين سهم از 
معاملات به واحدهاي مسكوني با زيربناي 6۰ تا 
7۰ متر اختصاص داش��ته و واحدهاي با زيربناي 
5۰ تا 6۰ متر و 7۰ تا ۸۰ متر در رتبه هاي بعدي 

قرار دارند. 
در مجم��وع در بهمن ماه واحدهاي مس��كوني با 
زيربناي كمت��ر از ۸۰ متر مرب��ع 56/۸ درصد از 

معاملات انجام شده را به خود اختصاص دادند. 
  اجاره مسكن رشد كرد

تحولات اجاره بهاي مسكن در اين گزارش حاكي 
از آن اس��ت كه در بهمن ماه سال جاري شاخص 
كرايه مسكن اجاري در شهر تهران و در كل مناطق 
شهري نسبت به ماه مشابه س��ال قبل به ترتيب 

۱۰/۱ و ۱۱/۳ درصد رشد داشته است. 
در پايان در حالي رئي��س اتحاديه املاك تهران و 
وزير راه و شهرسازي دو تحليل و قرائت متفاوت از 
وضعيت كنوني و آتي بخش مسكن دارند كه بايد 
ديد با اين اوضاع ضعيف مالي متقاضي در اقتصاد 
ايران، س��ال آتي اتفاق خاصي در بخش مس��كن 

خواهد افتاد يا خير.

عقبايي:ركودادامهيابد،صنعتمسكنميميرد
آخوندي: سال آينده، سال رونق مسكن است

وحید حاجی پور
  گزارش یک

خانم مریم قلى پور خطیر  به شماره شناسنامه 1336 فرزند 
نوراله، نظر به اینکه برابر رأى قطعى هیات تجدید نظر رسیدگى 
اخراج  مجازات  به  آن  اجرائى  نامه  آئین  و  ادارى  تخلفات  به 
ابلاغ  به شما  بدینوسیله  لذا  محکوم شده اید،  از دستگاه متبوع 
مى گردد تا در صورت اعتراض مراتب را حداکثر ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ انتشار این آگهى به این مرکز به آدرس دانشگاه علوم 
پزشکى و خدمات بهداشتى درمانى تهران واقع در بلوار کشاورز، 
اعلام  پنجم  طبقه  دانشگاه  مرکزى  سازمان  قدس،  خیابان  نبش 
نمائید. بدیهى است بعد از انقضاى مهلت مقرر اقدام لازم برابر 

مقررات بعمل خواهد آمد.
روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی تهران
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